
Czym jest Akademia Mazowiecka w Płocku? 

Akademia Mazowiecka w Płocku to polska uczelnia wyższa.  

Szkoła mieści się w kilku budynkach.  

Budynek główny Akademii Mazowieckiej znajduje się w 

Płocku na Placu Dąbrowskiego 2.  

Uczelnią kieruje Rektor Maciej Słodki. 

Czym zajmuje się Akademia Mazowiecka w Płocku? 

Uczelnia kształci studentów praktycznie i zawodowo.  

W Akademii Mazowieckiej studenci uczą się na studiach 

licencjackich, inżynierskich i magisterskich. 

Studia licencjackie i inżynierskie to pierwszy poziom studiów. 

Studia na pierwszym poziomie kończy się z tytułem 

zawodowym licencjata lub inżyniera. 

Studia magisterskie to drugi poziom studiów. 

Studia na drugim poziomie kończy się z tytułem zawodowym 

magistra. 

Studenci mogą uczyć się w języku polskim.  

Po ukończeniu Akademii Mazowieckiej w Płocku otrzymuje się 

dyplom, który potwierdza wyższe wykształcenie.  

Dyplom pomaga w znalezieniu pracy. 

  



Studia prowadzimy na różnych kierunkach. Kierunek to zawód.  

Kierunki studiów licencjackich: 

• Administracja 

• Bezpieczeństwo wewnętrzne 

• Ekonomia 

• Zarządzanie 

• Kosmetologia 

• Pielęgniarstwo 

• Położnictwo 

• Nowe media 

• Pedagogika 

• Pedagogika specjalna 

• Praca socjalna 

• Filologia 

Kierunki studiów inżynierskich: 

• Informatyka 

• Automatyka i robotyka 

Kierunki studiów magisterskich: 

• Bezpieczeństwo wewnętrzne z administracją publiczną 

• Ekonomia 

• Filologia 

• Pielęgniarstwo 

Kierunki studiów jednolitych magisterskich: 

• Pedagogika specjalna 

• Pedagogika przedszkolna i wczesnoszkolna 

• Psychologia 



• Lekarski 

Po ukończeniu studiów można dalej uczyć się w Szkole 

Doktorskiej Akademii Mazowieckiej w Płocku, aby zdobyć 

stopień naukowy doktora.  

Możemy to robić w dziedzinie nauk społecznych. 

Można to robić dyscyplinach naukowych: 

- nauk o polityce i administracji,  

- pedagogice. 

W Uczelni można też uczyć się na wielu kierunkach studiów 

podyplomowych oraz brać udział w szkoleniach i kursach. 

Akademia Mazowiecka w Płocku to uczelnia z tradycjami. 

 Pracownicy uczelni prowadzą badania naukowe.  

Nauczyciele to najlepsi specjaliści w swoich dziedzinach.  

Absolwenci odnoszą sukcesy w Polsce i na obczyźnie. 

Uczelnia przyjmuje studentów z innych krajów, a także 

wysyła swoich studentów do szkół wyższych w innych 

państwach.  

W Uczelni jest Studium Praktycznej Nauki Języków Obcych, 

które prowadzi naukę języka angielskiego, niemieckiego i 

rosyjskiego studentów na wszystkich kierunkach studiów.  

Jest też Studium Wychowania Fizycznego i Sportu, które 

oferuje dostęp do hali sportowej, sali fitness oraz siłowni.  



Akademia Mazowiecka w Płocku posiada swoje 

wydawnictwo, w którym publikowane są wyniki badań 

naukowych pracowników Akademii oraz naukowców z innych 

miejsc.  

Uczelnia ma duży zbiór książek który jest dopasowany pod 

kątem kierunków kształcenia.  

Studenci mogą zamieszkać w akademiku.  

Akademik to dom z pokojami dla studentów. 

Jak skontaktować się z Akademią Mazowiecką  

w Płocku 

Można napisać pismo i przesłać je na adres:  

Akademia Mazowiecka w Płocku 

Pl. Dąbrowskiego 2, 09-402 Płock 

Można zadzwonić na numer telefonu: 24 366 54 21 



Można wysłać e-mail na adres:  

mazowiecka@mazowiecka.edu.pl 

Godziny pracy: 

Pracownicy pracują od poniedziałku do piątku 

od 7:30 do 15:30  

mailto:mazowiecka@mazowiecka.edu.pl

